
Udvalget for Teknik og Miljø
Svendborg Kommune

Sydfyn den 6.6.05

Vedr. punkt 10 på dagsorden:

Foreningen er blevet opmærksom på, at udvalget skal drøfte den fortsatte præmiering af byens
huse.

Siden kommunen i 1979 overtog denne opgave og gennem årene har påskønnet ejerne af gode og
flotte bygningsistandsættelser og fornyelser har mange ejere fået en fortjent påskønnelse
samtidig med at byens helhed er blevet bedre.

Foreningen gør udvalget opmærksom på at punktet ikke er blevet drøftet i Præmieringsudvalget,
hvor Foreningen er repræsenteret.

Samtidig er kommunen i gang med at udarbejde en arkitekturpolitik hvor det vil være naturligt,
som en del af arkitekturpolitikken at præmiere det gode og kvalitetsbetonede byggeri.

Endelig står kommunen foran en fusion med Gudme og Egebjerg.

På den baggrund anbefaler Foreningen, at udvalget beslutter ”B-løsningen” og udskyder
beslutningen, således man tager beslutningen udfra et samlet overblik over de opgaver der skal
løses efter 1.1.2007, og ser præmieringen som en del af den kommende arkitekturpolitik for
Svendborg Kommune.

Med venlig hilsen

Rudi Rusfort Kragh
Formand


